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Van: [5120 Wi-Jes.1.20 |
Aan: BEA.E. (EEE)
Ce: BE, IE; L

Onderwerp: RE: Noordrijn-Westfalen beidt mogelijk paar honderd IC-bedden!

Datum: maandag 6 april 2020 16:06:52

«IEEE
On vervolg op mijn eerdere reactie:

Zojuist heeft Martin opnieuw een gesprek gehad met Laumann, zijn collega aan NRW-zijde.
Reden: het hulpaanbod aan NI was in de Duitse media verschenen, met verwijzing naar de brief

die vrijdag naar alle ziekenhuizen in NRW is gestuurd. Martin wilde zijn verhaal afstemmen met

Laumann.

Bleef een beetje hangen bij “goede buren, 60 jr samenwerking, NI heeft hulp nodig en

ziekenhuizen NRW kunnen dit ook aan’. Laumann heeft om 16.15 u persconferentie waar dit

ook aan bod komt. Is volgens mij handig als woordvoerder V Rijn (wie is dat nu eigenlijk?)
verhaallijn afstemt met zijn collega in NRW, zodat Martin vanavond dezelfde woordvoeringslijn
heeft.

Hoor graag!

Van: IEE, E. (IEEZE) <P minvws.nl>

Verzonden: maandag 6 april 2020 13:25

Aan: HEA E. (BE) EEE minvws.nl>; IEEE, BE. <JEEES minvws.nl>

Onderwerp: RE: Noordrijn-Westfalen beidt mogelijk paar honderd IC-bedden!

Ha 5.1.2

Vanavond zit minister MZS bij Op1, is het misschien goed om het wat spreekpunten / bullets

mee te geven n.a.v. onderstaande?

Verzoek is juist om niet de aantallen te communiceren dus mogelijk volstaat de tekst uit de

informatieset (complete set in de bijlage) nog steeds?

Laat maar weten, mochten jullie toch iets willen meegeven lukt het jullie dan dit voor 16:00 uur

aan te leveren?

van: IER,EGE) JERE minvws.nl>
Datum:

i isi
2020 7:40 PM

Aan: ETbu CE nl

a Th

Onderwerp: Noordrijn-Westfalen beidt mogelijk paar honderd IC-bodden

Dag [EXEC (en vanwege het positieve nieuws ook andere BR-leden ea collega’s),

Hierbij beknopte terugkoppeling gesprek V Rijn met minister v Gezondheid Laumann

(Noordrijn-Westfalen, NRW) van einde middag.

o Gesprek was bedoeld om voortgang van gemaakte afspraken van vorig weekend de

bespreken. Toen was wederzijdse grensoverschrijdende samenwerking tussen NI en
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NRW afgesproken, binnen mogelijkheden.
e Vlak voor het gesprek had NRW bijgevoegde brief gestuurd, gericht aan alle

ziekenhuizenin NRW, waarin wordt+ dat
NEW Sanvegs

het verschilin

en kan overneme De brief ismr door A.

met verwijzing naar Lauman.

e Laumann gafin het telefoongesprek aan dat NRW op dit moment nog relatief veel

IC-capaciteit heeft omdat begin maart is besloten om alle operaties uit te stellen om

zo voldoende voorbereid te zijn. Piek in NRW wordt verwacht over 3-4 weken.

e Martin heeft Laumann van harte bedankt voor dit aanbod van mogelijk een paar

honderd IC-bedden: NI zal hiervan alleen gebruik maken als dit echt nodig is.

e Op verzoek van Laumann is afgesproken dat mbt de hulp van NRW geen aantallen

zullen worden gecommuniceerd naar de TK. Verder is afgesproken dat van VW S-

zijde zsm contact wordt opgenomen met de Nederlander Van Aken. [Martin gaf na

afloop van het telefoongesprek aan dat hij hicrover me ontact opneemt en

1Z daarna informeert].
e Tenslotte is van de zijde van NRW toegezegd dat zij maandag met een reactie

zullen komen op de concept samenwerkingsovereenkomst.

Kortom: positief nieuws! Mooie start van het weekend!


